
         

“Když se řeknou Lidice, tak mě přepadne úzkost, lítost, bezmoc a panika z toho, jak 
se lidé k sobě mohli takhle hrůzostrašně chovat. A také mi to připomene Osvětim, 
kde zemřela velká část mé rodiny… Myslím, že více není potřeba dodávat, chci věřit 
tomu, že už nikdy nedopustíme, aby se něco takového někdy opakovalo.” 

Monika Absolonová 

 

 


